

## 應用於內衣工業之模壓與貼合技術手冊

《應用於內衣工業之模壓與貼合技術手冊》介紹最新布杯模壓、發泡棉杯模壓及胸杯貼合技術。此刊物為香港紡織及成衣研發中心項目「開發一套新穎的環保、節能及低消耗的胸杯生產技術」的研發成果之一，為內衣生產業提供最新的胸杯模壓與貼合技術。

We are glad to announce that the **Molding and Lamination Technology Handbook** has been published and now available to the lingerie industry. The handbook is one of the successful deliverables of our research project “Development of an Innovative Manufacturing Solution for Energy-saving and Environmental-friendly Production of Brassiere Cup”. The handbook illustrates the technology developed in such research project. It addresses the theory and discusses the application of fabric cup molding, foam cup molding and lamination technology.



如欲購買《應用於內衣工業之模壓與貼合技術手冊》，請填妥背頁的訂購表格，連同劃線支票，或直接存款，把存款客戶收據寄回本中心，研發中心收到款項後將寄上刊物。(有關付款的詳細安排，請看背頁的訂購表格) Should you be interested

to buy the handbook, please simply fill in the form and return it with a cheque or bank-in slip to the HKRITA office. The handbook will be delivered upon the payment received. (For details, please see the Order Form in the second page.)

有關查詢大量購買事宜，請以電郵 [scku@hkrita.com](mailto:scku@hkrita.com) 或致電 852-2627 8112 聯絡古小姐。

For enquiry about bulk purchase, please contact Ms. SC Ku at e-mail: [scku@hkrita.com](mailto:scku@hkrita.com) or tel.: 852-2627 8112.



**訂購表格 Publication Order Form**

| 書名 Item   | 價錢 Price | 數量 QTY | 款項 Amount |
|---|----------|--------|-----------|
| 《應用於內衣工業之模壓與貼合技術手冊》<br><b>Molding and Lamination Technology Handbook for Lingerie Industry</b><br>ISBN: 978-962-8898-04-6   | HKD100   |        |           |
| 運費 Delivery charge:<br><input type="checkbox"/> 自行取貨 Pick up by self arrangement<br><input type="checkbox"/> 以快遞收貨 HKD30* (訂購三本或以下)<br>Deliver by courier HKD30* (for order not more than 3 books)<br>* 訂購超過三本手冊或海外訂購者，請與我們聯絡運費事宜。<br>Those order more than 3 books or overseas order, please contact us for the delivery charge. |          |        |           |
| 合共 Total:   |          |        |           |

| 姓名及聯絡詳情 Name and address details (請以正楷填寫各項 please complete in block letters) |   |
|--|---|
| 姓名 Name:   | (Prof./ Dr./ Mr/ Ms/ Miss)<br>(教授/博士/先生/女士) |
| 公司名稱 Company Name:   |   |
| 地址 Address:  |   |
| 業務性質 Nature of Business:   |   |
| 電話 Tel:  | 傳真 Fax:                                     |
| 電郵 Email address:  |   |
| 送件地址 Delivery Address:<br>(如與上述不同 If different)                              |   |

| 付款詳情 Payment Details   |
|--|
| <input type="checkbox"/> 支票付款: 支票號碼 By cheque: Cheque no. _____<br>把填妥的訂購表格連同劃線支票寄回香港紡織及成衣研發中心，支票抬頭註明“ <b>香港紡織及成衣研發中心有限公司</b> ”或“ <b>The Hong Kong Research Institute of Textiles and Apparel Limited</b> ”。(請在信封上註明「訂購手冊」，地址香港九龍香港理工大學陳鮑雪瑩樓 R906 室)<br>Please make crossed cheque payable to “ <b>The Hong Kong Research Institute of Textiles and Apparel Limited</b> ”, and send it together with the order form to HKRITA (Please mark “ <b>Publication Order</b> ” on the envelope , address: R906, Shirley Chan Building, The Hong Kong Polytechnic University, Kowloon, Hong Kong)                                  |
| <input type="checkbox"/> 直接存款 By Direct deposit:<br>直接把訂購費用存入東亞銀行戶口帳號 <b>015-251-10-400092-9</b> ，以傳真((852) 2364 2727)或電郵 ( <a href="mailto:scku@hkrita.com">scku@hkrita.com</a> ) 把存款客戶收據及「訂購表格」傳回本中心。<br>Direct deposit to HKRITA Bank of East Asia A/C No. <b>015-251-10-400092-9</b> . Please keep the <b>bank-in slip</b> and send the copy and Order Form to us by fax (852) 2364 2727 or email <a href="mailto:scku@hkrita.com">scku@hkrita.com</a> .<br>於辦公時間(星期一至五: 9:00am - 6:00pm)親臨香港紡織及成衣研發中心可直接以現金購買。<br>Purchase in cash can be made at the office of HKRITA during office hours(Mon-Fri: 9:00am - 6:00pm). |

注: 收到款項後，手冊將會寄出，訂購手續完成後，訂購刊物一經寄出，將不獲退款服務。

Note: Publication(s) will be sent on receipt of payment. No refund if delivery is made upon the order received.